

清晨出發,前往舉世聞名的尼亞加拉大瀑布。因天氣寒冷,瀑布上多 了一條條銀裝素裹的冰柱,美的晶瑩剔透的樹枝,一切好像被施了神 奇的魔法,賦予尼亞加拉另一種魅力。首先欣賞IMAX瀑布歷史大電 影、了解神奇、神秘、神話般的尼亞加拉瀑布與歷史上許多令人震撼 和激動不已的事蹟。後登上天虹塔,360度觀看冰天一色、銀裝素裹

的冰瀑奇觀。中午自費享用中式午餐後, 參觀鳥類王國。這是世界上最大的自由飛翔的室內百鳥大觀園。 400多 只不同種類的鳥兒在這個神奇的多層次熱帶雨林中安家落戶。有機會和鸚鵡等珍奇鳥類親密互動,或探索黑夜 叢林・觀賞貓頭鷹、蝙蝠和爬行動物等夜間精靈。其後前往參觀世界聞名尼亞加拉瀑布葡萄園區・及免費品嚐 加拿大特產冰酒。尼亞加拉區獨特的地理位置及氣候環境培育出的冰葡萄,釀出的酒更獨特,更醇香。品種主 要有冰白葡萄酒和冰紅葡萄酒。其中冰白葡萄酒顏色呈透明金黃色,素有"液體黃金"之美稱,散發出蜂蜜和 水果等香味,口感甘甜醇厚,清新可口,在釀造過程中不加任何額外糖原,是重視健康人士喜愛的綠色食品。

Departing early morning to the world-renowned Niagara Falls via Downtown Toronto. Upon arrival, begin your Falls experience with an IMAX movie - Niagara: Miracles, Myths & Magic, to learn about the shocking and exiting history of Niagara Falls. You will then go up the Skylon Tower for a panoramic view of the magnificent Horseshoe Falls, the American Falls and the Bridal Veil Falls. After lunch, visiting the World's Largest Free-Flying Indoor Aviary, Bird Kingdom. Discover hundreds of tropical birds as you explore the pathways throughout the multi-level rainforest. Explore the ruins of the Night Jungle that is home to curious owls, bats and fascinating creatures. Pay a visit to the Niagara wine region for a taste of our world famous icewine before heading back to Toronto.







\*以上行程順序僅供參考,具體行程會因出發日期,天氣,交通等因素有所調整。

\*The sequence of the itinerary and attractions might be changed according to actual and practical situation for D.O.I. Oct 2018 TICO:#4671111 / #4671053 BC:#24426 / #36488 / #63436 better service.

### 2019出發日期 Departure date

1月(Jan) 15·22·29 2月(Feb) 每周二 Tuesday 3月(Mar) 每周二 Tuesday 4月(Apr) 2·9·16

## 上車地點時間 Pick up location & time

Richmond Hill 9005 Leslie Street Outside Tim Hortons 6:45 A.M. Downtown 222 Spadina Ave Outside HSBC

## 下車地點 Drop off location

Richmond Hill 9005 Leslie Street **Outside Tim Hortons Yorkdale Shopping Center TTC Subway** 

#### 費用包括 Included

- 1. 旅遊巴士團體接送觀光
- 2. 華人領隊隨團服務,並帶領作遊覽觀光
- 3. 行程表所列出的觀光安排
- 4. 税項
- 1. Ground Transportation service as specified in itinerary.
- 2. Tour Guide servise.
- 3. Sightseeing arrangements listed in itinerary.

# 費用不包括 NOT Included

- 3. 旅遊觀光活動時全部的入場費
- 各種醫療保險,個人平安保險及行李保險
- 5. 因交通阻延,罷工,惡劣天氣,航班取消或更改時間或其他
- 超出本公司控制範圍的原因所導致的額外費用
- 6. 如遇旅遊旺季,須另繳附加費
- 人或以上訂單必須預付全程門票以及導遊服務費
- 凡從非天寶處購買的景點門票或城市City Pass,均不適用 於天寶旅行團。否則團上需收取CAD40/位附加費。
- 1. All the meals
- 2. Gratuities for Driver and Tour Guide. (\$14 per day per person)
- 3. Admissions for Optional Tour
- Personal Travel and medical insurance
- 5. Any other extra expense that is incurred due to reasons that are beyondthe control of our company, such as traffic jam and delay, strike, disastrous weather etc. and cancellation or change of flight schedules and so on.
- 6. For group 10 or more people, request prepaid whole admission package and tour guide service fee
- 7. Admission tickets bought through sellers other than Compass Vacation or City Pass are not applicable to our tours, otherwise surcharge \$40 will applied.